
 

Tune Kabelnet - BESTYRELSESMØDE 10. december 2009 

Tunehallen 
Til stede: Bernt, Peter, Knud, Tage, Kenneth, Dan og Flemming 

Fraværende: ingen 

 

Referat fra sidste møde: 

Bestyrelsesmøde 26. oktober.  Godkendt. 

 

Korrespondance Indgående: 

I henhold til mailsystem.  

 

Korrespondance Udgående: 

I henhold til mailsystem 

  

TV/radio-leverancer 

Kontrakt fra YouSee foreligger med imødekommelse af flere kritikpunkter.  Kontrakt 

underskrives og sendes til YouSee. 

Brev udsendes til medlemmerne (DB) 

Restanceliste præsenteret af foreningens kasserer.   

Tage foreslog, at NRK2, RTL og Sat1 fortsætter analogt.  Afvist af flertal i 

bestyrelsen.  

Sagen tages dog op igen, når nye signaler kører stabilt. 

 

Økonomi 

Ca.15 medlemmer i restance.  Er rykket.. 

Regnskab forelagt. Følger budget.. 

 

Vedligeholdelse: 
Serviceeftersyn foretaget. Mangelfuld rapportering påtales. 

Knud præsenterede liste over hængepartier. 

 

Udvidelser /Teknisk opgradering:  

Ø-opdeling iværksættes snarest. (Kenneth) 

TV2 Norge rettet. 

 

Omlægninger – Radio/TV: 

Radio 100 FM søges ført tilbage, efter at landssignal ophørt. 

 

FDA: 

Ny sekretariatschef 
 

 



 

TV Tune: 

 

Kanalafstemning: 

Uaktuelt med ny programleverandør. 

  

Internet: 

Der er 1020 aktive routere,5 i kø.  

Ny software på CNR-server i hovedstation. Software lagt på. Igangsætning pågår. 

Opgradering til DOCSIS 3,0 påbegyndes, så TKN er på forkant med udviklingen til 

at møde fremtidige krav fra internetbrugerne 

 

Gamle Bydel: 

 

Generalforsamling 

Medlemsmøde  torsdag  25. februar 

Generalforsamling  søges gennemført 20.-21-.22. april eller  26. april 

 

 

Diverse 

Testbrugere skal af levere A+ bokse senest 16. december. 

Der foreligger en ny version af Admin. Denne skal snarest lægges op på en af de ny 

servere. 

 

Tage tager kopier af mails 1/6 2001 til 31/12 2001 

 

Dokumentation af det fysiske bynet: Multicom-tegninger skal konverteres til AND-

tegninger. Skal også foreligge elektronisk. (Kenneth). 
 

Næste møder: 

Næste ordinære bestyrelsesmøde tirsdag 5. januart 

 


